
Protokół LX 

Sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 czerwca 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:48 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Fifielski 

2. Dominik Goliszek 

3. Joanna Grabowska 

4. Aleksander Hamerla 

5. Ewa Jeżewska 

6. Iwona Owieśna 

7. Piotr Pawlikowski 

8. Helena Przekwas 

9. Sławomir Składanek 

10. Czesława Walkowiak 

11. Małgorzata Wiśniewska 

Nieobecni: 

1. Waldemar Raniszewski 

2. Teresa Sztuczka 

3. Wioleta Warzocha 

4. Rafał Żelazek 

Porządek obrad: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad LX sesji Rady Gminy. 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3) Przedstawienie porządku obrad. 

4) Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Sprawozdanie z działalności instytucji kultury za 2022 r. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka 2023-2038, 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2023 rok, 



3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-

Pomorskiego, 

4) w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

5) w sprawie dochodów gromadzonych na oddzielnym rachunku bankowym przez 

samorządowe jednostki budżetowe gminy Zławieś Wielka prowadzące działalność 

oświatową, 

6) w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Słoneczko” w Siemoniu, 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki nr 122/13 położonej w miejscowości Rozgarty, 

8) w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zławieś Wielka oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek położonych w północnej części miejscowości Czarnowo – gmina Zławieś 

Wielka, 

10)  w sprawie określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych przez Gminę 

Zławieś Wielka w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz 

wysokości cen za te usługi, 

11)  w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

12)  w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Czarne Błoto, Stary Toruń i Zławieś 

Mała, 

13)  w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych, 

14)  w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę, na okres 10 lat oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Zławieś Wielka. 

 

4. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad LX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 



Ad.1  

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady LX sesji Rady Gminy 

Zławieś Wielka i przywitał obecnych.  

 

Zarządził 10 minut przerwy, aby obejrzeć nowo zakupiony wóz strażacki dla OSP Zławieś 

Mała. 

O godz. 14:13 wznowił obrady LX sesji Rady Gminy.  

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na 15 osobowy skład rady 

w sesji uczestniczy 11 radnych i obrady są prawomocne. 

 

Jan Surdyka – wójt gminy złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na 

przesunięciu projektu oznaczonej nr 11 na pozycję nr 1 oraz usunięciu z porządku obrad, z 

punktu 3 podejmowanie uchwał, projektu nr 12 i nr 14. 

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski do 

porządku obrad. Nikt nie zgłosił wniosków. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący zmiany porządku obrad polegającej na przesunięciu 

kolejności podejmowania uchwał projekt oznaczony nr 11 przesuwa się na pozycję nr 1 oraz 

usunięcie z porządku obrad z punktu 3 podejmowanie uchwał: projektu nr 12 i nr 14.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 



Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Sławomir Składanek, Czesława Walkowiak, Małgorzata 

Wiśniewska 

PRZECIW (1) 

Helena Przekwas 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Od tej pory porządek obrad wygląda następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad LX sesji Rady Gminy. 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3) Przedstawienie porządku obrad. 

4) Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Sprawozdanie z działalności instytucji kultury za 2022 r. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka 2023-2038, 

3) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2023 rok, 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-

Pomorskiego, 

5) w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 



6) w sprawie dochodów gromadzonych na oddzielnym rachunku bankowym przez 

samorządowe jednostki budżetowe gminy Zławieś Wielka prowadzące działalność 

oświatową, 

7) w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Słoneczko” w Siemoniu, 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki nr 122/13 położonej w miejscowości Rozgarty, 

9) w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zławieś Wielka oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek położonych w północnej części miejscowości Czarnowo – gmina Zławieś 

Wielka, 

11)  w sprawie określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych przez Gminę 

Zławieś Wielka w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz 

wysokości cen za te usługi, 

12) w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych, 

4. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad LX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

Ad.1. 4. 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej 

sesji był dostępny w biurze rady, na stronie internetowej oraz jest na sali obrad. Zapytał, czy 

ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z LIX sesji.  Nikt z radnych nie wniósł uwag. 

 

Ad.2  

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie sprawozdania 

z działalności instytucji kultury za 2022 r. 

 

Renata Dobrowolska – Dyrektor Domu Kultury w Górsku zgodnie z prezentacją 

przedstawiła sprawozdanie. 



Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy zapytał, ile osób korzysta z działalności 

Domu Kultury w Górsku. 

 

Renata Dobrowolska – Dyrektor Domu Kultury w Górsku odpowiedziała, że jest to trudne 

do określenia, ponieważ w klubie seniora zmniejszyła się liczba osób z 65  do ok. 40 osób. Na 

warsztaty plastyczne przychodzi ok. 20 dzieci, na warsztaty dla dorosłych przychodzi ok. 10 

osób. 

 

Joanna Grabowska – radna na wstępie podziękowała Pani Dyrektor Dobrowolskiej za 

zaproszenia na imprezy, które są organizowane przez Dom Kultury w Górsku. Zapytała o liczbę 

dni w tygodniu korzystania z działalności Domu Kultury. 

 

Renata Dobrowolska – Dyrektor Domu Kultury w Górsku odpowiedziała, że zajęcia są od 

poniedziałku do czwartku, natomiast w pozostałe dni sale są wynajmowane na uroczystości 

imprezowe.   

 

Joanna Grabowska – radna zapytała z których miejscowości korzystają mieszkańcy? 

 

Renata Dobrowolska – Dyrektor Domu Kultury w Górsku odpowiedziała, że to są 

mieszkańcy z terenu całej gminy. 

 

O 14:42 z sali obrad wyszedł Radny Sławomir Składanek. 

 

Maria Karpińska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Złejwsi Małej 

zgodnie z załączonym sprawozdaniem przedstawiła ww. punkt. 

 

O godz. 14:51 na salę obrad wszedł Radny Sławomir Składanek. 

 

Dominik Goliszek – radny zadał pytanie do Pani Dyrektor Domu Kultury w Górsku co się 

składa na kwotę 115.000,00 zł dochodów własnych.  

 

Renata Dobrowolska – Dyrektor Domu Kultury w Górsku odpowiedziała, że większa 

kwota dochodów własnych pochodzi z wynajmu sali. 

 



Ewa Wysocka – Kierownik Biblioteki Gminnej w Złejwsi Małej zgodnie z załączonym 

sprawozdaniem przedstawiła ww. punkt. 

 

Joanna Grabowska – radna zapytała, czy w zasobach biblioteki znajdują się również lektury? 

 

Ewa Wysocka – Kierownik Biblioteki Gminnej w Złejwsi Małej odpowiedziała, że tak. 

Natomiast w mniejszej ilości, ponieważ zmienia się podstawa programowa.  

 

Joanna Grabowska – radna zapytała, czy lektury dla szkół średnich również są dostępne w 

bibliotece. 

 

Ewa Wysocka – Kierownik Biblioteki Gminnej w Złejwsi Małej odpowiedziała, że nie.  

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy. 

 

O godz. 15:40 wznowił obrady LX sesji Rady Gminy.  

 

Ad.3.1.  

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie odczytała 

uzasadnienie do uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

 

O godz. 15:42 na salę obrad wszedł Radny Aleksander Hamerla. 

Joanna Grabowska – radna zapytała, czy brzmienie w uchwale „pokrycie części kosztów” 

musi być tak nazwana? 

Mariola Musiał – Inspektor ds. utrzymania czystości i porządku odpowiedziała, że tytuł 

uchwały jest zgodny z ustawą.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/393/2023 w 

sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

Ad.3.2-3. 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie zmian we 

wieloletniej prognozie finansowej i w budżecie na 2023 r. 

 

Justyna Brzozowska – Skarbnik Gminy odczytała uzasadnienie do zmieniającej uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka 2023-2038 oraz budżetu 

Gminy Zławieś Wielka na 2023 rok. 

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2023–2038. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2023-2038 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła zmieniającą uchwałę nr 

LX/394/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 

2023–2038. 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława Walkowiak, 

Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Grabowska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2023 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2023 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła zmieniającą uchwałę nr 

LX/395/2023 w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2023 r.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława Walkowiak, 

Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Grabowska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 



Ad.3.4. 

Justyna Brzozowska – Skarbnik Gminy odczytała uzasadnienie do uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-

Pomorskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/396/2023 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.3.5. 

Grażyna Krystosiak – Sekretarz Gminy przedstawiła uzasadnienie do uchwały sprawie 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/397/2023 w 

sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.3.6. 

Grażyna Krystosiak – Sekretarz Gminy przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

dochodów gromadzonych na oddzielnym rachunku bankowym przez samorządowe jednostki 

budżetowe gminy Zławieś Wielka prowadzące działalność oświatową. 

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie dochodów gromadzonych na oddzielnym rachunku bankowym przez samorządowe 

jednostki budżetowe gminy Zławieś Wielka prowadzące działalność oświatową. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

dochodów gromadzonych na oddzielnym rachunku bankowym przez samorządowe jednostki 

budżetowe gminy Zławieś Wielka prowadzące działalność oświatową  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/398/2023 w 

sprawie dochodów gromadzonych na oddzielnym rachunku bankowym przez samorządowe 

jednostki budżetowe gminy Zławieś Wielka prowadzące działalność oświatową. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.3.7. 

Alina Khalaf – Inspektor ds. oświaty odczytała uzasadnienie do uchwały w sprawie 

likwidacji Punktu Przedszkolnego „Słoneczko” w Siemoniu. 

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Słoneczko” w Siemoniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

likwidacji Punktu Przedszkolnego „Słoneczko” w Siemoniu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/399/2023 w 

sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Słoneczko” w Siemoniu. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 



Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.3.8. 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odczytał uzasadnienie do uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 

122/13 położonej w miejscowości Rozgarty. 

 

Joanna Grabowska – radna poprosiła o wytłumaczenie zapisu „odległości 1,5 m od granicy 

działki budowlanej”. 

 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odpowiedział, że jest to odległość 

minimalna zgodnie z ustawą. 

 

Sławomir Składanek – radny zapytał, czy ta odległość dotyczy każdego planu. 

 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odpowiedział, że generalnie tak. 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 

122/13 położonej w miejscowości Rozgarty. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 122/13 

położonej w miejscowości Rozgarty 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/400/2023 w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 

122/13 położonej w miejscowości Rozgarty. 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.3.9. 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odczytał uzasadnienie do uchwały 

sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Zławieś Wielka oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Janusz Fifielski – radny zapytał, czy wszystkie uchwalone plany miejscowe znajdują się w 

aktualnym Studium? 

 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odpowiedział, że tak. 

 

Sławomir Składanek – radny zapytał, czy te plany miejscowe, które są realizowane znajdują 

się na którymś załączniku graficznym. 

 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odpowiedział, że nie, to są 

obowiązujące plany miejscowe. 

 

Joanna Grabowska – radna zapytała, nad czym właściwie głosujemy. 

 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odpowiedział, że głosujemy nad 

aktualnością planów miejscowych oraz aktualnością Studium. 

 

Joanna Grabowska – radna zapytała, czy ta uchwała ma wpływ na plany, które są 

przygotowywane i nie są uchwalone. 

 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odpowiedział, że nie. 



Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Zławieś Wielka oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Głosowano w sprawie: 

aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Zławieś Wielka oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/401/2023 w 

sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Zławieś Wielka oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława Walkowiak, 

Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Fifielski 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.3.10. 

Marcin Pelc – Inspektor ds. planowania przestrzennego odczytał uzasadnienie do uchwały 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w północnej części miejscowości Czarnowo – gmina Zławieś Wielka. 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w północnej części miejscowości Czarnowo – gmina Zławieś Wielka. 



Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w 

północnej części miejscowości Czarnowo – gmina Zławieś Wielka 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/402/2023 w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w północnej części miejscowości Czarnowo – gmina Zławieś Wielka. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława Walkowiak, 

Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Fifielski 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.3.11. 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie odczytała 

uzasadnienie do uchwały w sprawie określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych 

przez Gminę Zławieś Wielka w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokości 

cen za te usługi. 

 

Sławomir Składanek – radny zapytał, jak wygląda procedura z oddawaniem materiałów 

budowlanych. 

 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie odpowiedziała, 

że własnym transportem trzeba dostarczyć do punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych. 



 

Janusz Fifielski – radny powiedział, że z projektu uchwały nie wynika, ile m3 odpadów w big 

bagach można oddać nieodpłatnie. 

 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie odpowiedziała, 

że wynika to z regulaminu. 

 

Sławomir Składanek – radny spytał, się jak będzie rozliczony big bag o pojemności 1,5 m3. 

 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie odpowiedziała, 

że 1 m3 jest nieodpłatny, natomiast 0,5 m3 będzie odpłatnie.  

 

Joanna Grabowska – radna zapytała jakie koszty ponosi gmina w ciągu roku za materiały 

budowlane. 

 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie odpowiedziała, 

że gmina rozlicza się jedną fakturą zbiorczą i na tę chwilę nie może podać takich danych. 

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że swego czasu problemem 

były odpady azbestowe i papa. Zapytał, czy teraz możemy oddawać je do punktu selektywnego. 

 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie odpowiedziała, 

że papa w pewnej ilości jak najbardziej, natomiast odpady azbestowe są niebezpieczne i 

utylizuje je firma, która ma pozwolenie na gromadzenie takich odpadów. 

 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych przez Gminę Zławieś Wielka 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych przez Gminę Zławieś Wielka w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/403/2023 w 

sprawie określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych przez Gminę Zławieś Wielka 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława Walkowiak, 

Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Fifielski 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.3.12. 

Joanna Sucharska – Kierownik Referatu Rolnictwa, Budownictwa i Gospodarki 

Komunalnej odczytała uzasadnienie do uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących 

dróg gminnych. 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

 



W wyniku głosowania Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła uchwałę nr LX/404/2023 w 

sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Joanna Grabowska, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, 

Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Sławomir Składanek, Czesława 

Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Raniszewski, Teresa Sztuczka, Wioleta Warzocha, Rafał Żelazek 

 

Ad.4 

Jan Surdyka – Wójt Gminy przedstawił informację o pracach między sesjami. 

Małgorzata Wiśniewska – radna zapytała, czego dotyczyło spotkanie z Panem Adamowiczem 

– Dyrektorem Caritasu Diecezji Toruńskiej w Przysieku. 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że obok budynku Caritasu stoi stara stodoła, która 

wymaga rozbiórki i na jej miejscu ma powstać magazyn. Gmina ma pomóc przeprowadzić 

procedurę dokumentową.  

 

Ewa Jeżewska – radna poprosiła o szczegółową informację w sprawie planowania inwestycji 

drogowych. 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że spotkanie dotyczyło z projektantem drogowym 

w sprawie przygotowania projektów na remonty dróg z dofinansowania z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg.  

 

Ewa Jeżewska – radna zapytała, czy są już wskazane jakie to będą drogi. 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że na tę chwilę nie ma jeszcze wybranych dróg. 

 

 

 

 



Ad.5  

Wolne wnioski i zapytania: 

 

Małgorzata Wiśniewska – radna zapytała, czy coś już zostało ustalone w sprawie 

odwodnienia na ul. Osiedlowej w Przysieku. 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że sprawa została przekazana Kierownikowi 

Brygady Budowlanej.  

 

Ewa Jeżewska – radna zapytała, dlaczego z porządku obrad został wycofany projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę boiska Stowarzyszeniu GKS Górsk. 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że z powodu braku kontaktu Prezesa 

Stowarzyszenia w celu akceptacji propozycji ze strony gminy. 

 

Sławomir Składanek – radny przypomniał sprawę zalegających kamieni na drogach 

gminnych w Czarnowie. 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że kamienie na drogach gminnych w Czarnowie 

zostały usunięte. 

 

Sławomir Składanek – radny poinformował, że na skrzyżowaniu ul. Dębowej z ul. 

Świerkową w Czarnowie jest ostry zakręt, natomiast kiedy wymijają się samochody ciężkie to 

wjeżdżają na pobocze i powstają dziury. Prosi o uzupełnienie ubytków.  

 

Janusz Fifielski – radny poinformował, że interesuje go przebudowa świateł, które są 

wykonywane na drodze krajowej nr 80. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad 

obiecała, że przesuną przejście dla pieszych w Czarnowie.  

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy powiedział, że Zarząd Dróg Krajowych otrzymał specjalne środki 

na doświetlenie przejść dla pieszych, które są na drodze krajowej nr 80.  

 

Małgorzata Wiśniewska – radna zapytała, czy jest już ustalony przepływ alternatywny w 

Przysieku podczas remontu drogi krajowej nr 80.  



Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że organizacja ruchu jest po stronie zarządcy drogi.  

 

Joanna Grabowska – radna zapytała, czy cała ul. Jaśminowa w Starym Toruniu będzie 

naprawiona.  

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że ul. Jaśminowa w Starym Toruniu jest 

zaplanowana do generalnego remontu i budowy drogi. Obecnie pracownicy urzędu uzupełniają 

ubytki, aby droga była przejezdna.  

 

Joanna Grabowska – radna zapytała, czy planowane są koszenia poboczy na terenie gminy? 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że koszenia poboczy są wykonywane.  

 

Joanna Grabowska – radna powiedziała, że na wspólnym posiedzeniu komisji była mowa o 

zakupie drugiej równiarki. 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że nie równiarka tylko skrapiarka lub patcher.  

 

Ad. 6 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady LX sesji Rady Gminy 

Zławieś Wielka. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

 

(-) Piotr Pawlikowski 

  

 
Przygotował(a): Julita Wołowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


